
 

 

 
 

 

Poznań, 8 listopada 2020 r. 

 

Zapytanie 

ws. budowy hotelu u zbiegu ulic Szkolnej i Paderewskiego w Poznaniu  

 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

Na prośbę mieszkańców zwracam się z uprzejmym zapytaniem, czy miasto dysponuje 

jakimikolwiek informacjami bądź prognozami dotyczącymi powstania w najbliższym czasie 

hotelu (zapowiadanego na przełom 2019/2020 rok) w kamienicy u zbiegu ulic Paderewskiego 

oraz Szkolnej przy poznańskim Starym Rynku.  

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


